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Skolebestyrelsesmøde 4  
Onsdag den 25. november kl. 17.00 – 19.30 i Pusterummet, 1. sal, 

Langsøskolen 
 

Kommende møder 

14. december 

26. januar 

23. februar 

7. april 

17. maj 

14. juni 

Afbud: Mette, Johnny, Keld 
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Tidsramme: Indhold: 

 
Bilag: 

1. 17.00 - 17.15 Præsentation og nyt fra elevråd 
 
 
 

 

 Elevrådet har fokus på at udvikle på vores udeområde - til aktiviteter i 
pauserne. Her er der et ønske om flere siddepladser - særligt de 
klasser, der har facade ud mod det grønne område. 
Kanohuset står tomt. Her er der et ønske om, at det gøres til et 
samlingspunkt til elever. 
Ydermere er der et ønske om, at parkeringsplads 1 inddrages til 
legeområde og der etableres en multibane. Her tænkes der fodboldmål 
og basketstander. Det vil være fint med flytbare mål. 
Det drøftes, at det kan være muligt, at der sættes minestrimmel for 
indkørslen og starter i det små. 
Kan det være relevant, at SB er behjælpelig med, at søge fonde. 
Her fremhæves SparNord-Fonden, da det er en forholdsvis lille indsats 
for at ansøge. Pengene i Fonden er øremærket netop sådanne 
projekter. 
Markus bærer ideen med tilbage til elevrådet. 

 

2. 17.15 – 17.30 Nyt fra skoleleder og skolebestyrelse 
- Coronastatus 

- Barselsvikariat 

- Forældremødeinvitation-skabelon 

- Status indskrivning kommende skoleår 
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- Kort status fra arbejdsgruppe om 

forældreambassadører/forældreråd 

Keld har fået bijob i de kommende to måneder. Skal være midlertidig leder på Frisholm Skole, 
mens ny ansættes. 
Fortsat ikke nye smittede. Vi har haft en elev og mange nære kontakter. En klasse har været 
sendt hjem. Balance ift informationen - er det passende niveau? 
Vi har ansat en barselsvikar, der starter 1. februar. 

Indskrivning. Kommende 0.- klasser på besøg i disse uger. Der har været seks individuelle 
besøg. Vi forventer en klasse på cirka 16 - 18 elever. Indskrivning er udsat til januar. 
Der har været møde i arbejdsgruppe om forældreråd/ambassdører. Vi arbejder på et udspil, som 
skaber en kobling mellem bestyrelse og forældreråd.  
Skabelon for forældremøde kommer sammen med dette. Vi følger op på næste bestyrelsesmøde. 
Ligeledes opfølgning på status på forældremødeskabelon. 
På næste møde julefrokost og et kortere møde. 
 

 17.30 - 17.45 Beslutning om fleksibel feriepasning i SFO 
- Skolebestyrelserne bemyndiges til at beslutte 

at varetage feriepasningen lokalt i én af de tre 

uger i sommerferien. Skolebestyrelsen kan 

således vælge at holde skolens egen SFO åbent 

i én af de tre uger i sommerferien (ugerne 28, 

29 og 30), hvor der ellers tilbydes fælles 

feriepasning. 

 

 Bestyrelsen må åbne skolen i en af feriepasningsuger. 

Ledelse anbefaler meget kraftigt at vi ikke gør det, da vi har disponeret ressourcer.. 

Vi er godt med på, at fælles feriepasning ikke er et gode for forældre og børn, men det er dyrt at 
opretholde den kvalitet et lokalt tilbud vil være. 

Skolebestyrelsen læner sig op ad skoleleders anbefaling. 

Der er et ønske om, at punktet behandles på et skolebestyrelsesmøde i det tidlige forår med 
henblik på en vurdering til skoleåret 21/22. Her er der brug for nogle tal på, hvor mange børn, 
der har brug for et ferie pasningstilbud og hvad det betyder i ressourcer.  

3. 

 

17.45 – 18.00  Kort økonomistatus 
- Bærerbudget 

 

Orientering om det såkaldte bærerbudget, som er 

rammen om næsten alle de udgifter, som ikke er 

lønkroner. 

 

 

Præsentation af bærermodelSådan her ser dokumentet ud for dette skoleår. 
Midler er lagt ud til lokal prioritering af de involverede fagpersoner. 
Meget få ledelsesstyrede bærere. 
Fordele: 
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stor medbestemmelse over, hvad der skal købes. 
Lokalt råderum. 
Ulemper: 
Svært med ledelses- eller bestyrelsesprioriteringer. 
Risiko for at konti tømmes til sidst og at det ikke bliver det mest nødvendige, der købes. 
Ny model på på plads januar/februar - kommer på bestyrelse derefter. 
 

4. 18.00 - 18.20 Årshjul – se udkast udsendt med referat eller via 

dette link 

https://drive.google.com/file/d/1zLEfvHXEje6Z4mca

sY7XXfKQ7rQcgQn1/view?usp=sharing 

 
I forlængelse af sidste bestyrelsesmøde drøftelse og 
beslutning 
 
Der tilføjes til Jan - marts under skoleårets 
planlægning og prioriteringer, at der skal besluttes 
omkring feriepasning for et kommende skoleår. 
 
Der ønskes en drøftelse af fritidsdelen - og styrkelse af 
positive fællesskaber for de større børn. 
 
Der er en fælles drøftelse omkring bevægelse i 
undervisningen. Vi afventer, hvornår det er det gode 
tidspunkt at sætte spot på dette princip. 
 
Hvor mange principper er det relevant at have aktive? 
 
SB savner en opfølgning på de principper, der er 
synlige på hjemmesiden. Der bør være en vurdering og 
prioritering, så de principper der er offentlige arbejder 
i hverdagen.  
 

Se bilag 

  

 18.20 - 18.30 Pause med kaffe, brød og sødt 
 

 

6. 

 

18.30 - 19.00 Samarbejdsaftale med Voel og Resenbro 
https://drive.google.com/file/d/1ir00MMdOo0k5ISNO
E2-W0Byyn4Afm3FN/view?usp=sharing 
 

- Kort status Mål  

- derefter drøftelse og bslutning om eventuelle 

tiltag 

 

Se bilag 

https://drive.google.com/file/d/1zLEfvHXEje6Z4mcasY7XXfKQ7rQcgQn1/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1zLEfvHXEje6Z4mcasY7XXfKQ7rQcgQn1/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1ir00MMdOo0k5ISNOE2-W0Byyn4Afm3FN/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1ir00MMdOo0k5ISNOE2-W0Byyn4Afm3FN/view?usp=sharing
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Modellen kørte første gang sidste skoleår. 

I dette skoleår blev der planlagt efter modellen, men det er sat i bero. 

Keld har været til forældremøde i Voel. 

Der er individuelle besøg på skolen (det har fået ros og god feedback, men tidskrævende) 

Vi ser an ift mulige arrangementer i foråret. 

Anbefaling: at der ikke laves om, men i stedet fokuseres på at køre efter modellen i et 
almindeligt år. 

Der efterspørges til fællesmøde mellem SB på de 3 skoler. Det bør være et punkt/mål i planen. 

Fælles enighed om, at modellen er et kvalitetsfyldt værktøj. 

Der ønskes en opfølgning på planen. Der er ønske om at få flere elever for vores eget distrikt 
ind i skolen. 

Bør der inviteres til politisk opmærksomhed på den farlige skolevej for børn i skoledistriktet.  

 

 
8. 

19.00 - 19.25 Drøftelse om lektier 
- For eller imod lektier 

 

- https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/hjem

mearbejde-og-lektier 

 

- https://www.folkeskolen.dk/599181/forsker-

stop-med-at-belaste-elever-med-lektier-hje

mme 

-  

- Drøftelse 

- Hvad vil vi gerne arbejde videre med? 

- Nedsættelse af arbejdsgruppe 

 

Der er et fælles ønske om at udarbejde et princip for 
lektielæsning 
Der indhentes et diskussionsoplæg fra lærerne til SB. 
Der nedsættes en arbejdsgruppe: Desirée melder sig - 
der opfordres til, at flere vil være med. 
 

 

 

 

 
 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/hjemmearbejde-og-lektier
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/hjemmearbejde-og-lektier
https://www.folkeskolen.dk/599181/forsker-stop-med-at-belaste-elever-med-lektier-hjemme
https://www.folkeskolen.dk/599181/forsker-stop-med-at-belaste-elever-med-lektier-hjemme
https://www.folkeskolen.dk/599181/forsker-stop-med-at-belaste-elever-med-lektier-hjemme
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  7.  
19.25 – 19.30 Eventuelt 

Der er forslag om, at næste møde udvides med 0.5 
time. Fra 17:00 - 20:00. 
 
Der stilles spørgsmålstegn ved valg af skolefotograf. 
Prisen var ikke billigere, da der skulle betales fragt. 
Ellers god billedkvalitet - men med træls størrelser. 
Der manglende endvidere fleksibilitet i forhold til 
fotografering tidspunkt. 
 

 

 
 


